

Title (en)

Modular system for the construction of a partition wall, framework for such a partition wall and partition wall made by this system.

Title (de)

Modularsystem zur Herstellung von Zwischenwänden, Rahmen für diese Zwischenwände und nach diesem Verfahren hergestellte Zwischenwand.

Title (fr)

Système modulaire de réalisation de cloison et cadre de cloison et cloison réalisés suivant ce système.

Publication

**EP 0167209 A2 19860108 (FR)**

Application

**EP 85201022 A 19850627**

Priority

BE 6047981 A 19840703

Abstract (en)

The system comprises three extruded profiled elements, one (1) of which forms a horizontal member and the other two (2, 3) of which, capable of snapping into each other, form a vertical member, the joining of two horizontal members (1) and of two vertical members (2, 3), cut to the desired dimensions, forming a framework intended to receive one or more panels (13). The element forming the horizontal member (1) has a profile in the form of a U laid on its side and possesses, on the outer face of its branches, extruded grooves (5) for the insertion of panels (13) and, on the inner face, extruded receptacles (6) for joining to the vertical members (2, 3). <IMAGE>

Abstract (fr)

Le système comporte trois éléments profilés extrudés, dont l'un (1) forme une lisse horizontale et dont les deux autres (2, 3), clipsables entre eux, forment un montant vertical, l'assemblage de deux lisses horizontales (1) et de deux montants verticaux (2, 3) débités aux dimensions voulues formant un cadre destiné à recevoir un ou plusieurs panneaux (13). L'élément formant lisse horizontale (1) a un profil en U posé sur chant et présente sur la face externe de ses branches des gorges extrudées (5) pour l'insertion de panneaux (13) et sur la face interne des alvéoles (6) extrudées pour l'assemblage avec les montants verticaux (2, 3).

IPC 1-7

**E04B 2/74**

IPC 8 full level

**E04B 2/74 (2006.01); E04C 3/32 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**E04B 2/7453 (2013.01); E04C 3/32 (2013.01); E04B 2002/7488 (2013.01)**

Cited by

GB2193514A; GB2193514B; EP0675240A1; EP1555355A3; WO9004072A1; EP3034710B1

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0167209 A2 19860108; EP 0167209 A3 19860528**

DOCDB simple family (application)

**EP 85201022 A 19850627**